

1 Opening en mededelingen

- DJ opent de vergadering.
- Er zijn geen mededelingen vooraf.

2 Ontwikkeling:

2.1 Overzicht van issues/bugs in de planketen

- MDU presenteert het actuele overzicht (zie <https://gitlab.com/koop/lvbb/bronhouderkoppelvlak/-/issues>)
- De geplande LVBB ETO-release waarin de issues zijn opgelost is op 18 mei

2.2 Tophaken en validatie op bovenliggende activiteiten

- JB geeft een presentatie; wordt verspreid.
- Conclusie: wat we eigenlijk willen kan niet met de huidige versie van de standaard. Minimale tijdelijke oplossing voor nu is wel tophaken voor provincie en niet voor waterschappen.
- LK geeft aan dat hij nu al data heeft met eigen tophaken. Wat gebeurt daarmee?
- JB geeft aan dat er niets weg gaat op PRE. Het is aan leveranciers om hun content aan te sluiten.
- LK wil kwijt dat er onnodig extra werk nodig is geweest en ergert zich over termen als vendor lock in.
- AK geeft aan dat de aanleiding anders is dan in de presentatie wordt gezegd: namelijk één top-haak per bevoegd gezag.
- JB wil graag nog nader afstemmen met leveranciers wanneer deze validatie (één top-haak per bevoegd gezag) aan zou kunnen. Wordt vervolgd.

2.3 Ontwikkeling stelselcatalogus

- FC geeft een presentatie; wordt verspreid
- AR vraagt of er periodiek een harvest van de KOOP catalogi is. FC bevestigt dit.
- DVD vraagt namens leveranciers en gemeenten om een inzicht in de roadmap.
- FC verwacht dit aan het eind van het kwartaal te kunnen leveren
- RK is verbaasd dat DVD niet zelf demand bij de catalogus neerlegt. Scenario's zouden van klanten moeten komen. I.h.b. VNG-begrippenkader is nog steeds incompleet.

2.4 POC Besluit Preview Service

- MDU geeft een presentatie over de Besluit Preview Service. SJ geeft een demo.
- WG geeft als reactie dat de raad ook de geometrie wil zien. Dat zit er niet in en dat zou betekenen dat leveranciers dit zouden moeten toevoegen. De vraag aan leveranciers is of dit haalbaar is.
 - AK licht nog toe dat de vraag om deze service kwam vanuit archivering en gelijkheid met overheid.nl.
 - FR geeft aan dat het bij geometrie om de data gaat. De achtergrond kon centraal niet geleverd worden, dus dat zit er niet in.

- RK geeft aan dat het verschil in de GIO pas in STOP 2.0 getoond kan worden en dat hij daarom er inderdaad iets tegenaan gaat bouwen.
- FR verwacht dat in STOP 2.0 systematiek zit die je kunt hergebruiken.
- LK bevestigt reactie RK en geeft aan dat ook hij de ontbrekende functionaliteit m.b.t. de geometrie erbij zal bouwen

3 Forecast releases

- Volgens de tweewekelijkse kalender zijn volgende week weer releases

4 Inbreng vanuit leveranciers:

4.1 Vragen vanuit operationeel overleg

- Niet aan de orde geweest

4.2 Leveranciersissues

- LK noemt een mail van ADS waarin aangedrongen wordt om aan te sluiten in PROD (uiterlijk 1 juli) en oefenen met content in PRE (uiterlijk 1 mei). Dit geeft veel gedoe met klanten die contact gaan zoeken.
- BK kent de inhoud van de mail niet. Moet hij navragen. Kan morgen antwoord geven.
- AK valt LK bij dat leveranciers moeten worden meegenomen in mails naar bevoegde gezagen.

5 Vaststellen concept verslag 11-04-2023

- I.v.m. de tijd uitgesteld.

6 Rondvraag en sluiting

- DJ sluit het overleg en bedankt de aanwezigen voor hun deelname.